
Protokół Nr  3/2014 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  20 marca 2014 r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej Białogardu w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 

b) zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 
c) zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 
d) utworzenia w zakładzie opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych 
na dzień 25 maja 2014 r. ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych, 

   e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014. 
3. Zaopiniowanie wykazu nieruchomości przeznaczonej do zbycia przy ul. Mestwina. 
4. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji: 

- Pani D.Dudek z dnia 6 marca 2014 r. 
- Pana T. Niewiadomskiego z dnia 5 lutego 2014 r. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1500 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  
Komisja przyjęła porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 

(jednogłośnie).   
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej Białogardu w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 3 (jednogłośnie) . 
 

b) zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie) . 
 

c) zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za – 4 (jednogłośnie) . 
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d) utworzenia w zakładzie opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej odrębnych 
obwodów głosowania w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych 
na dzień 25 maja 2014 r. ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych, 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za – 4 (jednogłośnie) . 

 
 

Ad 4 
 

Komisja rozpatrzyła następujące pisma skierowane do Komisji: 
 
- Pani D.Dudek z dnia 6 marca 2014 r. (w załączeniu) 
 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała skierowanie wniosku do Nadzoru Budowlanego i 

poddała pod głosowanie następujący wniosek:  
 
Komisja wnioskuje do Burmistrza Białogardu o skierowanie załączonego pisma Pani 
Doroty Dudek zam. w Białogardzie przy ul. N.M.Panny 11/4 do Nadzoru Budowlanego 
celem przeanalizowania poruszonych w nim zarzutów dot. spraw budowlanych, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 
 

O godz. 15.15 przyszedł radny P.Pakuszto. W posiedzeniu brało udział 5 radnych. 
 
- Pana T. Niewiadomskiego z dnia 5 lutego 2014 r. (w załączeniu) 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Drachal-Mostek – stwierdziła, że jest  zbulwersowana takim stwierdzeniem mieszkańca, że 

nie produkuje śmieci, bo odpady zawsze się wytwarza.  Jeśli ich nie ma to albo się spala 
zatruwając powietrze albo podrzuca się. 

 
Komisja zapoznała się z pismem, przyjmując jego treść do wiadomości. 

 
Ad 3 
 
Komisja rozpatrzyła wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. Mestwina. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Siwek – stwierdził, że działki o numerach: 110, 109, 108 były w całości  jako działka nr 

111. Potem działka nr 111 została podzielona na dwie działki o numerach: 111/1 i 111/2. 
Natomiast pasek o pow. 2 500 m2 został ukryty przy drodze, nie wiadomo po co. Radny 
proponował to odrzucić. 

Burmistrz - wyjaśnił telefonicznie sprawę działki nr 111/2 z Panią Sekretarz, która 
stwierdziła, że kiedy grunt w planie zagospodarowania przestrzennego jest przeznaczony na 
cele rolne to nie można dokonać podziału geodezyjnego na działki mniejsze niż 30 arów. 
Burmistrz powiedział, że działka może być o tej powierzchni tylko nie może być dzielona. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. 

Mestwina, obręb 008, działka nr 111/2, pow. 2582 m2, głosując:  za – 4 (jednogłośnie) . 
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Ponadto Burmistrz - wyjaśnił telefonicznie sprawę działki nr 111/2 z Naczelnikiem Wydz. GN, 
która stwierdziła, że działka przeznaczona będzie  na cele budowlane po przekształceniu. 

Przewodnicząca Komisji – stwierdziła, że ta działka jest za tania, bo za 25 arów cena 
wyniesie tylko 13 tys. zł. 

Naczelnik Wydz. GN – powiedziała, że cenę zawsze można podnieść. 
 
Ad 2 c.d. 
 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujący projekt uchwały: 
   e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza 
 
O godz. 16.00 wyszedł radny A.Siwek. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała co z dotychczasowym busem Urzędu? 
Burmistrz – odpowiedział, że obecny samochód zostanie przekazany dla ZGKiM Sp. z o.o. 
E.Bury – pytała czy na ul. Przejazdowej coś się dzieje? 
Burmistrz – odpowiedział, że trwają przygotowania do uzyskania kolejnych mieszkań.   
K.Leś – proponowała, aby pojemniki na śmieci miały pokrywy, bo przy większych wiatrach 

wszystkie nieczystości wywiało. 
Z-ca Burmistrza – powiedziała, że dobrze, iż pojemniki nie są zamykane, bo są ciężkie i dzieci 

nie mają siły, aby podnieść pokrywę, dlatego zostawiają nieczystości obok. 
K.Drachal-Mostek – zgłosiła, że wiatr zdewastował pojemniki na plastiki. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za – 4 (jednogłośnie) . 

 
Ponadto radni poruszyli następujące problemy: 
K.Leś – przedstawiła sprawę zniszczonego znaku z nazwą Białogard przy wulkanizatorni. 
Burmistrz – stwierdził, że zgłosi sprawę do Wydz. Gospodarki Komunalnej. 
E.Bury – pytała o kamery mobilne? 
Burmistrz – odpowiedział, że będą ustawiane w różnych miejscach, bo mieszkańcy kradną 

nasadzenia. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1620 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

Przewodnicząca  Komisji 
              

                   Krystyna  Leś 
 


	Ad 1
	Ad 2 


